نشاط معرض البحوث لطالبات كلية اللغات والترجمة 
CLT Undergraduate Research Showcase

الرؤية :
خلق بيئة بحثية محفزة، تساعد على إعداد جيل مفكر، قادر على كتابة البحوث العلمية ونشرها في المنتديات والمؤتمرات العلمية.
Vision: 
To create a motivating research environment, which helps to encourage students to write and publish well-organized research paper that can be presented in scientific forums and conferences. 

الرسالة :
من منطلق رؤية المملكة العربية السعودية 2030م، والتي تهدف إلى نشر ثقافة البحث والنشر العلمي، فإن رسالة معرض البحوث لطالبات كلية اللغات والترجمة، تهدف إلى توفير الدعم والتدريب اللازم للطالبات؛ لتمكينهن من كتابة وإعداد البحوث العلمية، وتحفيزهن على مشاركة النتائج في الملتقيات الأكاديمية. 
Mission: 

Based on the Kingdom's 2030 vision, which aims at supporting research contribution and scientific publication, the mission of The Research Showcase is to provide sufficient training and support for the CLT students in order to empower their research skills, and hence enable them to share their findings and knowledge with others in academic settings. 

الفكرة: 
قامت الفكرة على أساس تنشيط فكرة البحث بين طالبات كلية اللغات والترجمة  وعلى وجه التحديد طالبات مستوى سابع ممن يقمن بكتابة البحث في مقرر نجل 434 .  وبما أن هناك الكثير من العوائق التي تواجهها الطالبات في منهج البحث فان هذا النشاط يقوم بدعم الطالبات وتوفير التدريب والتوجيه اللازم لهن ليتمكن من كتابة وإعداد دراسة بحثية  كما هو مطلوب في المقرر. ومن ثم تحفيزهن للمشاركة في نشاط معرض البحوث المقام على مستوى الكلية. 
نطمح أن يكون هذا النشاط بداية تدريبية  للطالبات للمشاركة في ملتقيات أكاديمية على مستوى جامعة الإمام وجامعات المملكة 
الأهداف: 
· دعم الأنشطة التي تدعم البحث والنشر العلمي  من ورش تدريبية ودورات علمية 
· دعم أستاذات مادتي البحث لمستوى ثالث وسابع وتقديم الأنشطة الصفية المرتبطة بالمادة.
· القيام بنشاط معرض البحوث لطالبات الكلية في نهاية كل فصل دراسي. المعرض عبارة عن ملتقى علمي مصغر تقوم الطالبات بعمل ملصقات علمية لبحوثهن وعرضها أعضاء هيئة التدريس والطالبات. في نهاية المعرض سيكون هناك ثلاث ملصقات علمية فائزة، وسيسلم لجميع المشاركات شهادات تكريم.


المنسقة: د.أسماء الصهيل 
المساعدات : د.أسماء المشرف ، د.أمل الجاسر، أ.إيثار التويجري
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     The idea was based on motivating the notion of research among CLT female students, specifically level seven students who write a research in ENG 434.  Since many obstacles face female students in the research course, this activity supports female students and provides them with the necessary training and guidance to be able to write and prepare a research study as required in the course. They are then encouraged to participate in the research exhibition held in the college.
      We hope that this activity will be the beginning of training for female students to participate in academic meetings at Imam University level and universities in the Kingdom.
Goals:
· Support activities that support scientific research and publications such as workshops and scientific courses.
· Support female professors of research for third and seventh level and provide classroom activities associated with the subject.
· Conduct research exhibition activity for college students at the end of each semester. The exhibition is a mini-scientific forum in which female students make scientific posters for their research and present them to the members and students. At the end of the exhibition there will be three winning scientific posters, and all participants will be handed certificates of honour. 

Coordinator: Dr. Asma Al-Sahail
Assistance: Dr. Asma Al-Musharraf, Dr. Amal Al-Jasser, Lect.Alithar Al-Tuwaijri




